
ZÁPISNICA 
z rokovania o rekonštrukcii križovatky ciest č. III/0624 a III/06117  

 
 
 
Pozvánka: Priložená 
Prítomní : Podľa priloženej prezenčnej listiny 
 

1. Rokovanie otvorila o 10.oo hod. starostka obce p. Ing. D. Šimeková, ktorá privítala 
prítomných a ozrejmila dôvody vedúce k vyvolaniu tohto rokovania. 

2. Zástupca starostky obce Doc. Démuth sa vrátil k žiadosti, ktorú v januári smeroval na 
VÚC TT SK a poďakoval za orez konárov, ktorý Správa ciest TTSK vykonala koncom 
apríla. Zároveň však vyjadril ostrú kritiku k riešeniu rekonštrukcie cesty č. III/06117, 
ktorá podľa neho neriešila najzničenejší úsek cesty bezprostredne za obcou Pusté Úľany 
ako i  k spôsobu rekonštrukcie. Ing. Čambál sa ku kritike pripojil a upozornil na potrebu 
spevnenia krajníc a celkovej rekonštrukcie cesty. 

3. Ing. Silberhornová vysvetlila dôvody a okolnosti vzniku projektu na rekonštrukciu 
uvedenej cesty a vyjadrila spokojnosť s jej výsledkom, hoci si uvedomuje nedostatočnosť 
tohto riešenia. 

4. Zástupca starostu obce vyjadril nesúhlas, ale upriamil pozornosť na potrebu riešenia 
križovatky ciest III/0624 a III/06117, ktorej stav považuje za neprijateľný. Vzhľadom na 
potrebu jej urýchleného riešenia, nakoľko cesta je pre neúnosnú a neustále narastajúcu 
nákladnú dopravu priúzka, autá ohrozujú barokovú sochu sv. Floriána, (kult. pamiatku 
z 1. pol 18. stor.) v jej tesnej blízkosti, prechádzajú po chodníkoch a ničia ich a dosýpanie 
kamennej drte situáciu nerieši, ale naopak zhoršuje. Ako možné riešenie navrhol jej 
rozšírenie. Vzhľadom na argumenty VÚC TT SK o nevyčlenení fin. prostriedkov 
v rozpočte a po predchádzajúcom rokovaní so zástupcom spol. ALAS, ktorá vyjadrila 
ochotu participovať na rozšírení cesty formou dodávky kamenného materiálu a spevnenia 
podložia, predniesol minimalistický variant rozšírenia vozovky o cca 1 m až 1,5 m 
v celkovej dĺžke cca 50 m po pravej strane cesty smerom na Pavlice, s tým, že obec by 
VÚC poskytla predmetný pozemok, ktorý je vo vlastníctve obce. 

5. Všetci zúčastnení si prezreli situáciu v teréne a vyjadrili súhlas s navrhovaným riešením 
6. Predstavitelia Dopravného inšpektorátu i Obvodného úradu sa vyjadrili k potrebným 

stavebno-technickým riešeniam (výška obrubníka, prechod chodníkov). 
7. Komisia sa dohodla, že OD VÚC TT SK predloží 9. mája 2011 žiadosť obce na 

rokovanie dopravnej komisie TT SK a o výsledku bude obec následne informovať. 
8. Zástupca starostu požiadal obvodný úrad pre cestnú dopravu o riešenie viditeľnosti 

železných a betónových zábradlí umiestnených na mostných konštrukciách na ceste č. 
III/0625 na železničnú stanicu osadením reflexných prvkov. Pán I. Remiš informoval 
o príprave riešenia tohto problému osadením dopravných značiek ako i reflexných 
prvkov. 

9. Zástupcovia PZ SR sa informovali o prevádzke radarového informačného systému, ktorý 
naďalej odporúčajú. Zástupca starostu obce sa dohodol o zasielaní výstupov o frekvencii 
dopravy a počte áut prekračujúcich rýchlosť na DI PZ SR v Galante. 

10. Zúčastnení sa dohodli o koordinácii krokov v súvislosti s rozhodnutím VUC TT SK 
o rekonštrukcii križovatky ciest III/0624 a III/06117. 

 
 
 
V Pustých Úľanoch dňa 4. 5. 2011 

Overovatelia: 
Ing. Drahotína Šimeková       ______________________ 
starostka obce Pusté Úľany                                                                 

______________________ 


